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ČESKO: Pan Kundra z Respektu je prý zděšen četbou mezi řádky ve zprávě BIS za rok 2019. ČR a
zejména Praha jsou přímo rejdištěm ruských a čínských špiónů a internet je zaplaven užitečnými
idioty, pracujícími v žoldu těchto dvou států. Je jim prý blízká ruská politika a pomáhají uskutečňovat
nátlakové akce ruské propagandy.

Jako pamětník socialistického ČSSR musím přiznat, že za pana Kundru a celý Respekt by se nemusel
stydět odbor protizápadního propagandistického oddělení tehdejšího MV. Tyhle bláboly o agentech,
revanšistech a zločinných živlech ze západu jsme v Rudém právu a v ČST mohli sledovat přehršle.

Pan Kundra a další „experti“ si bohužel neuvědomují, co za těmi názory hlavně na sociálních sítích,
protože o nic jiného vlastně ani nejde, stojí. Že to je přeměna západní civilizace založené na
demokratických principech, do níž jsme se před 30 lety vrátili jako znovu svobodný národ, na to, o
čem jsme si mysleli, že se již nikdy nemůže vrátit. Před 16 lety jsme vstoupili i do EU, která se
později přijetím Lisabonské smlouvy bez souhlasu obyvatel, vydala marxistickou cestou. Tou samou
cestou, kterou se kdysi vydal SSSR a později pod jeho kuratelou další východní státy.

A to je ten důvod, proč lidé hlavně východních států EU nevěří a čím dál tím víc své zraky obrací k
Rusku, které si sice zachovalo určitou část diktatury, tedy ten socialismus s lidskou tváří, ale ve
srovnání se současnou EU začíná Rusko bohužel vypadat jako vzor demokracie, ale hlavně jako vzor
ochrany vlastních obyvatel před marxismem nového pojetí. Tento nový marximus rozkládá celou
společnost, záměrně vytváří zdi mezi lidmi, rozeštvává proti sobě různé skupiny obyvatel a vytváří
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ovzduší vzájemné nenávisti. Vidíme do dnes a denně na sociálních sítích, kde se proti sobě staví
dřívější přátelé, rodinní příslušníci, mladí i staří.

V USA to dovedli již ad absurdum, a tam to již hrozí regulérně novou občanskou válkou. V Evropě,
pokud se nestane zázrak, to do obdobného stádia jako v USA dospěje zanedlouho. U nás budou za
rok volby. Dá se předpokládat, že i když je Babiš vyhraje tak asi vládu bude těžko sestavovat. Vidíme,
jaké se vytváří koalice. Tzv. pravice ODS a KDU-ČSL se dává dohromady s progresivními levičáky s
TOP09 a STAN koaluje s radikálními marxisty od Pirátů. Lidi si stěžují, že není koho volit. A tohle je
přesně ten bod, který nechápu. Jsou zde dvě strany, které mají jasně vyhraněné programy. Jedna je
nalevo SPD a druhá je napravo Trikolóra. Proč nechtějí tedy voliči volit dle svého zaměření jednu z
těchto dvou stran. Vždyť to nejdůležitější, tedy vztah k EU, euru a migraci mají shodné. Ty řeči, že se
nemusí dostat do sněmovny jsou zbytečné, pokud jim dáme hlasy. A nebo budeme mít za premiéra
Bartoše od Pirátů a pod černou vlajkou budeme směřovat k marxistickým ideálům země plné no-go
zón, mešit a teroru.
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